
    Gemeenteraadsfractie Rijswijk 

Raadsvergadering 2 juli 2020

Motie

Uitbreiding wegennet mag niet leiden tot meer vervuiling

De raad van de gemeente Rijswijk, in vergadering bijeen op 2 juli 2020;

Overwegende 

 Rijswijk eerder per brief medio 2018 aan de Minister 
aangegeven(IB18056);

“Luchtkwaliteit en geluid: De gemeente heeft hoge ambities voor de 
lucht- en geluidskwaliteit en daarom adviseren wij u dan ook om een 
scenario uit te werken met een ‘saldo 0’ voor wat betreft lucht en 
geluid.”

 Diverse belangroepen (waaronder VVE park Hoornwijck RA 20045), 
vertegenwoordigers en individuen  uit de Rijswijkse samenleving 
(waaronder indiener RA20046) aan het gemeentebestuur vragen 
“maatregelen te nemen tegen geluid en emissies”.

Constaterende

 Dat Luchtvervuiling leidt tot korter leven en meer ziekte;
 Geluidsoverlast grote cognitieve impact kan hebben;
 Beleving van de woonomgeving ernstig aangetast wordt voor 

omwonende.



Verzoekt het college

In het bestuursovereenkomst Meekoppelkansen de “Saldo 0” toename op te 
nemen voor langs het gehele trace door bijvoorbeeld gebruik te maken van: 

 “Stil asfalt”,
 snelheidsbeperking (al dan niet dynamisch) en 
 “Groene” geluidsschermen langs de grenzen van Rijswijk en de A4.

En gaat over tot de orde van de dag;
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